

No. 7310. VIENNA CONVENTION
ON DIPLOMATIC RELATIONS
DONE AT VIENNA, ON 18 APRIL
1961¹

Nº 7310. CONVENTION DE VIENNE
SUR LES RELATIONS DIPLO-
MATIQUES. FAITE À VIENNE, LE
18 AVRIL 1961¹

OBJECTION to the reservations made by the Governments of Cambodia and the United Arab Republic upon accession .

In a communication received on 16 March 1967, the Government of the Federal Republic of Germany informed the Secretary-General of the following :

"The Government of the Federal Republic of Germany regards the reservations made by the United Arab Republic and the Kingdom of Cambodia to article 37, paragraph 2, of the Convention on Diplomatic Relations of 18 April 1961, as incompatible with the content and spirit of the aforementioned Convention."

RATIFICATION

Instrument deposited on
21 March 1967
SWEDEN
(To take effect on 20 April 1967)

OBJECTION aux réserves formulées par les Gouvernements du Cambodge et de la République arabe unie lors de l'adhésion :

Par une communication reçue le 16 mars 1967 le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne a informé le Secrétaire général de ce qui suit .

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne considère les réserves faites par la République arabe unie et le Royaume du Cambodge au paragraphe 2 de l'article 37 de la Convention sur les relations diplomatiques, en date du 18 avril 1961, comme incompatibles avec la lettre et l'esprit de ladite Convention

RATIFICATION

Instrument déposé le
21 mars 1967
SUÈDE
(Pour prendre effet le 20 avril 1967.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol 500, p 95 , for all subsequent actions relating to this Convention, see Annex A in volumes 507, 510, 515, 523, 528, 531, 535, 539, 540, 541, 544, 545, 547, 548, 550, 561, 562, 571, 587 and 591

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, Vol 500, p 95 , pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 507, 510, 515, 523, 528, 531, 535, 539, 540, 541, 544, 545, 547, 548, 550, 561, 562, 571, 587 et 591